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Z á p i s n i c a  

z plánovaného zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

Obce Hladovka, konaného dňa 26.01.2024 
__________________________________________________________________________ 

 

 

 

Prítomní:  PhDr. Marián Brnušák, starosta obce 

 

Poslanci:       Ing. Ľubomír Hutlas  

        Anna Harmatová 

Lukáš Bonk 

Stanislav Buš 

Stanislav Kendrala 

Jozef Planieta 

 

Neprítomní poslanci: Ján Korček, zástupca starostu - PN      

     

Ďalší prítomní: Anna Hutlasová, kontrolórka obce,  Mgr. Helena Harmatová - zapisovateľka 

             Dušan Buš – DHZO Hladovka 

 

 

 Program:  

 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice   

3. Kontrola plnenia uznesení  

4. Správa o činnosti obce od posledného zasadnutia 

5. Činnosť DHZ obce za rok 2023 a plán úloh na rok 2024  

6. Rôzne 

- Informácie o KPÚ v k.ú. Hladovka 

- Príprava kultúrnospoločenskej akcie „Páračky a maškarný ples“ 

- Stretnutie zástupcov Goralskej kultúry v Ružomberku k pripravovanej akcií 4.2024 

- Stavebné úpravy priestorov MŠ Hladovka 

- Informácie o podaných projektoch 

- Žiadosti o prenájom bytov v bytovom dome 198 

- Plánované kapitálové výdavky v prvom 1.Q roku 2024 

7. Interpelácie poslancov  

8. Návrh na uznesenie 

9. Záver  

 

Ad 1: Otvorenie 

  

     Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril  starosta obce, ktorý privítal všetkých 

prítomných a zároveň konštatoval, že z celkového počtu 7 poslancov sú prítomní 6 a zasadnutie 

je spôsobilé rokovať a uznášať sa. 

Starosta obce oboznámil prítomných s programom obecného zasadnutia  a požiadal poslankyne 

a poslancov o doplnenie alebo zmenu programu.  

Keďže nikto z poslancov nenavrhol doplnenie alebo zmenu navrhnutého programu, starosta  

predložil návrh na uznesenie.  
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Ad 2:  - Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

     Za overovateľov zápisnice boli určení: Stanislav Buš a Ing. Ľubomír Hutlas 

     Za zapisovateľku: Mgr. Helenu Harmatovú 

 

Ad.3 Kontrola plnenia uznesení  

 

          Kontrolou plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí starosta konštatoval, že boli 

splnené všetky uznesenia.    

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 113/2024 - OZ  

a/ prerokovalo a schvaľuje program zasadnutia podľa predloženého návrhu. 

b/ berie na vedomie správu z kontroly uznesení.  

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov (Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk, Stanislav Buš,  Stanislav 

Kendrala, Jozef Planieta). 

 

Ad.4 -  Správa o činnosti obce od posledného zasadnutia. 

 

• Práce a jednania s Ministerstvom Pôdohospodárstva a rozvoja vidieka SR, krajským 

pozemkovým úradom Žilina, so zhotoviteľom Geodibdiak a Okresným úradom Námestovo, 

Odbor pozemkový a lesný odbor a Obcou Hladovka na zmene obvodu KPÚ v k.ú. Hladovka. 

Rozšírenie obvodu o presahy do k.ú. Suchá Hora a k.ú. Vitanová. 

• Realizácia  spoločenskej akcie „ Spoločné koledovanie goralov Slovenska a Európe pri 

príležitosti zápisu Goralskej kultúry na Zoznam nehmotného kultúrneho dedičstva 

Slovenska, ktoré sa konalo 6.1.2024 v  kostole Hladovka. Starosta sa poďakoval všetkým, 

ktorý sa zapojili do spoločnej akcie tak  muzikantom ako aj spevákom FS Jelešňa pod 

vedením Petra Gonšora. Osobne starosta poďakoval Ing. Miroslavovi Jurčimu a Mgr. 

Zuzane Jurčiovej za strimovanie do sociálnych sieti.  

• Vykonali sa úpravy priestorov v MŠ Hladovka. Obec investovala 2 000 Eur. 

• Zakúpili sa regály do plechového skladu. 

• Je obdobie podávania a spracovania daňových priznaní od občanov do 31.1.2024. 

• Obec spracovala a odoslala na Okresné riaditeľstvo HaZZ Dolný Kubín „Ročný výkaz HJ 

DHZO Hladovka za rok 2023. 

• Vykonávanie zimnej údržby verejných priestranstiev, chodníkov a miestnych komunikácií. 

• Obec zakúpila a osadila defibrilátor, ktorý je umiestnený pri vchode do OÚ Hladovka po 

ľavej strane. Prebehlo aj preškolenie poverených osôb firmou, od ktorej sa zakúpil 

defibrilátor. Celková cena vo výške 2554 Eur bola vyplatená fa. SLOVAK RESCUE, s.r.o.. 

Liptovský Mikuláš. Od 01.01.2024 je povinnosťou obce zo zákona mať takýto alebo 

podobný defibrilátor.  

• Na výročnej členskej schôdzi 05.01.2024 DHZ Hladovka bolo dohodnuté, že 100. ročnica 

sa bude pripomínať  a oslavovať DHZ Hladovka dňa 29.06.2024. Bližšie informácie podá 

veliteľ DHZ Hladovka Dušan Buš. 

• Po dohode s riaditeľkou ZŠ s MŠ Hladovka PhDr. Gabrielou Pajdučákovou a Obcou 

Hladovka s PhDr. Mariánom Brnušákom sa poskytnú priestory ZŠ Hladovka na II. N.P. na 

nácvik a stretávanie sa FS Jelešňa pod vedením Petra Gonšora. Dali sa rozrobiť kľúče. 

S Petrom Gonšorom sa spíše Dohoda o hmotnej zodpovednosti. 

• Fa DCOM urobila výmenu výpočtovej techniky na OÚ Hladovka. Obec dostala od 

spoločnosti 4 notebooky, jeden stacionárny počítač a dve tlačiarne. Preinštalovanie 

počítačov a migrácia údajov sa uskutočnila s ťažkosťami. Starosta dúfa, že chod úradu 

neovplyvnia nedostatky, ktoré mohli vzniknúť mi migrácií údajov zo starých počítačov. 

• Stavebné konania, pri ktorých sa vykonáva štátny stavebný dohľad (ŠSD) sa nepohli. 

Stavebník Mamira doposiaľ neprebral žiadne písomnosti. Na stavebníkov Pajdučáka 

a Maťúsa bolo stavebným úradom podané trestné podanie za marenie výkonu rozhodnutia. 
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Stavebníci Zdena Masláková a Pajdučák s Maťúsom podali odvolanie na uloženie pokuty . 

Do dnešného dňa krajský stavebný úrad nerozhodol. Je veľa problémov v rámci stavebného 

úradu, odoberá to množstvo pracovného času a robia sa zo strany stavebníkov obštrukcie. 

Aký je stav v lokalite Lažiská neviem, z dôvodu, že nie je možné sa do areálu dostať. Na 

vstupe je areál uzavretý bránou. Keď boli vypočúvať vyšetrovatelia ani oni sa tam nedostali.  

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 114/2024 - OZ  

a/ berie na vedomie správu starostu o činnosti obce.  

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov (Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk, Stanislav Buš,  Stanislav 

Kendrala, Jozef Planieta). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  

Ad. - 5.  Činnosť DHZ obce za rok 2023 a plán úloh na rok 2024. 

     Veliteľ hasičov Dušan Buš predniesol „Správu DHZ Hladovka za rok 2023“ – viď príloha 

zápisnice. Zároveň predložil plán na rok 2024. Veliteľ sa poďakoval starostovi a tiež poslancom 

za ústretovosť a dobrú spoluprácu pri realizácií úloh DHZ Hladovka. 

Veliteľ hasičov Dušan Buš informoval poslancov, že v roku 2024 DHZ Hladovka oslávi 100 

rokov svojej činnosti v obci. Pri tejto príležitosti sa dal zhotoviť - vyšiť nový prápor, ktorý bude 

odovzdaný 30.01.2024 DHZ Hladovka. Je potrebné dohodnúť, či sa dajú pre oceňovaných 

a požiarne zbory vyrobiť plakety alebo pamätné medaily alebo niečo podobné. Miroslava 

Chovančáková šije 3 kusy repliky historických uniforiem ku sukňakom po vzore DHZ Suchá 

Hora. S vdp. Miroslavom Žmijovským sa rieši odslúženie sv. omše vojenským biskupom pluk. 

Rábekom. Rieši sa počet pozvaných hostí ako aj scenár osláv 100. ročnice DHZ Hladovka. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 115/2024 - OZ  

a/ berie na vedomie správu o činnosti DHZ obce za rok 2023 a plán úloh na rok 2024. 

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov (Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk, Stanislav Buš,  Stanislav 

Kendrala, Jozef Planieta). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  

Ad. 6. – Rôzne 

 

6.1 Informácie o KPÚ v k.ú. Hladovka 

 

     Starosta informoval obecné zastupiteľstvo o KPÚ v k.ú. Hladovka. Dňa 08.01.2024 bola 

vykonaná formou verejnej vyhlášky zmena obvodu KPÚ v k. ú. Hladovka na základe 

Rozhodnutia o zmene obvodu projektu pozemkových úprav v k.ú. Hladovka č. OU-NO-PLO1-

2024/001205 (ďalej len „Rozhodnutie“), ktoré vydal Okresný úrad Námestovo, Pozemkový 

a lesný odbor. Obec zverejnila Rozhodnutie na úradnej tabuli a na webe obce dňa 09.01.2024. 

Rozhodnutie bude vyvesené na úradnej tabuli a na stránke obce po dobu 15 dní. Po dohode, na 

základe požiadavky predstavenstva PPÚ v k.ú. Hladovka a po dohode s Ministerstvom 

pôdohospodárstva a rozvoja vidieka (MPRV SR, s riaditeľom odboru štátnej správy 

pozemkových úprav Ing. Andrejom Vašekom, Ing, Švarcovou a pod.), zhotoviteľom SGS 

Holding, a.s., Banská Bystrica, vykonávateľom KPÚ v k.ú. Hladovka GEODOBDIAK, s.r.o., 

Dolný Kubín a Krajským pozemkovým úradom v Žiline došlo k zmene obvodu KPÚ v k.ú. 

Hladovka a to, že do obvodu PPÚ sa zahrnuli parcely E KN, ktoré sa nachádzali v k.ú. Vitanová 

a v k.ú. Suchá Hora (presahy vlastníkov k.ú. Hladovka v k.ú. Vitanová a presahy vlastníkov 

k.ú. Hladovka v k.ú. Suchej Hore). Z obvodu PPÚ k.ú. Hladovka sa vyňali parcely E KN 

presahy vlastníkov k.ú. Vitanová a k.ú. Suchá Hora, ktoré sa nachádzajú v k.ú. Hladovka.  
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Kvôli zmene, zhotoviteľovi boli pozdržané finančné prostriedky Ministerstvom za 

ukončenú  I. a) etapu. Podľa informácií starostu by mala byť už platby za I a) etapu zaplatená. 

Zhotoviteľ pracuje na ETAPE  I. b), ktorá pozostáva: 
1.1 Aktualizácia bonitovaných pôdnoekologických jednotiek (BPEJ) v obvode projektu 

pozemkových úprav a Mapa hodnoty pozemkov 

1.2) Register pôvodného stavu (RPS) 

V ETAPE 1.c)  vykoná zhotoviteľ: 
1.1) Miestny územný systém ekologickej stability (MUSES) na účely pozemkových  

1.2) Všeobecné zásady funkčného usporiadania územia v obvode pozemkových úprav (VZFU). 

 
6.2. Príprava kultúrnospoločenskej akcie „Páračky a maškarný ples“ 

     Starosta informoval, že dňa 27.01.2024 Miestny spolok červeného kríža v Hladovke spolu 

s Obcou Hladovka a DHZO Hladovka usporadúva kultúrnospoločenskú akciu „Páračky a 

maškarný ples“. Začne sa to páračkami o 18.00 hod. do 19.30 hod. Na páračkách budú 

zúčastneným hrať a spievať heligonkári a goralská muzika. Účastníci za páranie peria budú 

odmenení šiškami a čajom. Opárané perie -vankúš bude darovaný  p. Oklapkovej zo Suchej 

Hory. O 20.00 hod. bude nasledovať Maškarný ples. Zraz masiek je plánovaný od 19.30 hod 

do 20.00 hod. Každá maska bude odmenená. Tri najkrajšie masky budú odmenené špeciálnou 

tombolou. Po maškarnom plese  bude pokračovať zábava a o občerstvenie je  postarané. 

Touto cestou starosta ďakuje predsedkyni MSČK v Hladovke, jej členom za celú prípravu, 

zabezpečenie tombol a občerstvenia. 

 

6.3 - Stretnutie zástupcov Goralskej kultúry v Ružomberku k pripravovanej akcií   

14.04.2024 

 

 Starosta  poveril Ing. Miroslava Jurčiho, aby sa dňa 10.01.2024 zúčastnil stretnutia na 

farskom úrade v Ružomberku pri príležitosti pripravovanej akcie k 550. výročiu udelenia 

kráľovských privilégií Matejom Korvínom valachom, našim predkom, ktorí položili základ 

goralskej kultúry. Stretnutie zorganizovala obec Oravská Polhora p. Matis a dekan vdp. Dušan 

Pardel (rodák z Liesku). Svätá omša by sa mala konať v nedeľu 14. 4. 2024 o 9:30 hod. v 

Ružomberku. Už je to dohodnuté s dekanom  Dušanom Pardelom, ktorý sa chystá osobne 

pozvať aj biskupa, ktorý bol v tom čase vycestovaný v Ríme.   

Akcia súvisí so zápisom Goralskej kultúry do Unesca, ktorá bola v roku 2021 zapísaná na 

základe Reprezentatívneho zoznamu nehmotného kultúrneho dedičstva Slovenska. 

 Celá akcia by mala pozostávať z toho, že sa účastníci zhromaždia na námestí nad 

farským kostolom- pri fakulte a v sprievode sa pôjde do kostola, tam bude sv. omša a po sv. 

omši by sa v záhrade (nad námestím je tiež kostol a záhrada) zjedol guláš a šlo by sa domov. 

Zatiaľ sa neuvažuje o žiadnej ďalšej sprievodnej akcii a spolieha sa na to, že bude vhodné 

počasie. Z reči to vyplynulo tak, že počítajú s tým, že muzikanti z Hladovky a Suchej Hory (a 

speváci) by zahrali v sprievode cestou (do i z) kostola, v kostole počas omše zaspievali vhodné 

piesne (počas prijímania... ) Či budú hrať a spievať aj iní sa ešte nevedelo. Predpokladajú, že 

tam budú nielen predstavitelia napr. Ružomberka, chcú pozvať aj niekoho z kraja, vlády...? a 

tak isto média - počnúc Ružomberskou TV, možno Lux...? to už si riešia oni. 

Oravská Polhora, ktorej bude potrebne nahlásiť približné počty ľudí, ktorí prídu, navarí guláš a 

pripraví nejaké občerstvenie, ktoré by sa po sv. omši podávalo. Od Účastníkov sa očakáva, že 

sa obce nejako dohodnú-spoja, objednajú dopravu, zabezpečia ľudí... prídu "za vlastné" a budú 

sa (po rozpočítaní na obce) finančne spolupodieľať na  guľáši, občerstvení. To sú informácie, 

ktoré sprostredkoval Ing. Miroslav Jurči. Starosta sa nemohol zúčastniť stretnutia z dôvodu, že 

v tej dobe bol vypovedať na Polície v Zákamennom. Stretnutia sa zúčastnili starostovia 

a starostka zo Svrčinovca, Oravskej Polhory, Liptovskej Lužnej, zo Ždiaru a Klokočová. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 116/2024 - OZ  
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a/ berie na vedomie informáciu o pripravovanej akcií „Stretnutia zástupcov Goralskej kultúry 

v Ružomberku, dňa  14.04.2024“ 

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov (Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk, Stanislav Buš,  Stanislav 

Kendrala, Jozef Planieta). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  

 

6.4 - Stavebné úpravy priestorov MŠ Hladovka 

Dňa od 02.01.2024 do 05.01.2024 sa vykonali stavebné úpravy priestorov MŠ Hladovka. 

Stavebnými úpravami sa zväčšil priestor malej triedy MŠ Hladovka, položila sa nová podlaha, 

prerobila sa elektroinštalácia, vymenili sa staré svietidla za nové LED svietidla, obielili sa 

priestory malej a veľkej triedy MŠ. Obec zaplatila za časť vykonaných stavebných úprav sumu 

2 000 Eur. Stavebné práce vykonal Šimon Bonk, Hladovka. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 117/2024 - OZ  

a/ berie na vedomie vykonané stavebné úpravy priestorov v MŠ Hladovka. 

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov (Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk, Stanislav Buš,  Stanislav 

Kendrala, Jozef Planieta). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  

 

6.5 - Informácie o podaných projektoch 

6.5.1 Obec koncom roka podala projekt – žiadosť na Vyhliadkovú vežu Hladovka, ktorá by 

mala byť vybudovaná nad krížom nad Staviancom. Projekt vypracovala fa. GAM s.r.o. 

Ružomberok. Celkové náklady predstavujú čiastku 96 100,44 Eur. Ak bude obec úspešná 

a schvália nám projekt tak obec zaplatí iba 19 220 Eur. Realizácia stavby by mala byť v roku 

2024. Zhotoviteľ bude známy až po elektronickom verejnom obstarávaní. 

6.5.2  Obec v roku 2024 bude realizovať projekt Detské ihrisko Rodinka pri základnej škole 

Hladovka. Na účet obce už boli  poukázané finančné prostriedky z Ministerstva práce a rodiny 

vo výške 42 850 Eur. Obec na svoje náklady musí pripraviť dopadové plochy pod prvky, ktoré 

by mali obec stáť cca 25 000 Eur. Zároveň  čaká na pokyny, ktoré majú byť obci známe koncom 

januára 2024. Zhotoviteľ bude známy až po elektronickom verejnom obstarávaní. 

6.5.3  Obec dňa 12.01.2024 podala žiadosť na projekt „Hudba, ktorá spája“ na EZUS Tatry 

Nowy Targ. Ide o projekt v celkovej hodnote 69 608,16 Eur, kde ak obec bude úspešná, zaplatí 

čiastku 13 921,64 Eur. Obec Hladovka a mesto Dobczyce sú dlhoročnými cezhraničnými 

partnermi s niekoľkými úspešne realizovanými projektami cezhraničnej spolupráce Interreg. 

Podaním projektu a ak budeme úspešní, sa na orgáne v kostole Nanebovzatej Panny Márie 

v kostole vykoná generálna oprava v celkovej hodnote 53 760 Eur. Okrem generálky orgánu sa 

zorganizuje koncert v trvaní 40 minút. Na koncerte sa bude podieľať aj poľský partner 

Dobczyce, goralská muzika ako aj spevácky zbor v doprovode orgánu, ktorý už bude  po 

generálnej oprave. 

Celkovo bolo podaných EZUS Tatry Nowy Targ 49 projektov. Z toho počet podaných 

projektov zo slovenskej strany, obce a mesta celkovo 19 projektov. Z poľskej strany, gminy 

a mesta celkovo 30 projektov. Na prioritnú os 3. „Tvorivé a turistické atraktívne pohraničie“ 

bola cez EZUS Tatry Nowy Targ nakontaktovaná čiastka 1 000 000 Eur. Maximálna čiastka 

jedného projektu môže byť 100 000 Eur. Starosta informoval, že bude schválených celkovo 12 

projektov. Uvidí sa,  či vôbec bude obec úspešná. EZUS Tatry Beskydy bolo podané 38 
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žiadosti a EZUS Tatry Karpatia 32 projektov. Najviac projektov bolo podaných EZUS Tatry 

Nowy Targ v počte 49. 

Jeden z najväčších projektov sú KPÚ v k.ú. Hladovka. Tu obec spolupracuje so všetkými 

dotknutými zainteresovanými firmami, osobami a hlavne so zhotoviteľom. Je to veľmi náročná 

práca, zaberá z výkonu práce podstatnú časť.  

6.6 - Žiadosti o prenájom bytov v bytovom dome 198 

     Žiadosti o nájomný byt v bytovom dome 198 podali: 

1) Dňa 27.12.2023 Adrián Harmata, Hladovka 260. 

2) Dňa 02.01.2024 Adrián Kubica, Hladovka 293. 

Obec eviduje ešte dve žiadosti a to Zdenky Šprlákovej,  Suchá Hora 256 a Lukáša Harmatu, 

Hladovka 127, ale žiaľ nemá pre žiadateľov voľne nájomné byty. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 118/2024 - OZ  

a/ berie na vedomie žiadosti o pridelenie bytu v bytovom dome 198 podané Adriánom 

Harmatom, Hladovka 260  a opätovnou žiadosťou Adriana Kubicu, Hladovka 293. 

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov (Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk, Stanislav Buš,  Stanislav 

Kendrala, Jozef Planieta). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  

 

Ad.7 Interpelácie poslancov 

 

     Starosta v tomto bode podal poslancom ešte ďalšie informácie:  

 

-Verejný hovor ku KPÚ v  k. ú. Hladovka sa po dohode so zhotoviteľom, s poslancami a 

starostom sa stanovil termín na deň 25.02.2024 so začiatkom 14.00 hod. 

 Prezentáciu KPÚ v k.ú. Hladovka prípravy predseda ZÚPÚ, starosta PhDr. Marián 

Brnušák. Verejného hovoru sa zúčastni za zhotoviteľa Ing. Pavol Dibdiak. Starosta poprosím 

aj o pomoc poslancov, ako aj o zabezpečenie ozvučenia Dušana Buša, ako aj Ing. Miroslava 

Jurčiho. Oznámenie bude zverejnené na úradnej tabuli obce Hladovka a aj cez aplikáciu „Moja 

obec“ ako aj vyvesením na verejných miestach obce. Informácia a vyvesenie bude aj na 

úradných tabulách Obci Suchá hora, Obec Vitanová , Obec Liesek. 

 Starosta informoval, že pred verejným hovorom bude zasadať aj predstavenstvo ZÚPÚ 

v k.ú. Hladovka. 

 

-Elokované pracovisko v Hladovke.  Obecné zastupiteľstvo schválilo uznesením č. 91/2023-

OZ, že v priestoroch ZŠ Hladovka na II. N.P. sa vytvorí elokované pracovisko Základnej 

umeleckej školy Trstená. Elokované pracovisko povoľuje Ministerstvo školstva po splnení a 

predložení súhlasných stanovísk od hygieny,  od inšpektorátu práce a hasičov. Otvorenie od 

nového školského roku 1.9.2024. 

-100. ročnica spojená s dňom rodiny na deň 29.06.2024. Starosta informoval poslancov, že 

oslavy okrúhleho výročia DHZ Hladovka – 100 ročnice bude dňa 29.06.2024. Po dohode 

s hasičmi, farským úradom oslavy by sa začali slávnostnou sv. omšou o 10.00 hod. Pokračovať 

budú v areáli ZŠ Hladovka. Budú sa pozývať okolité DHZ a hasiči s družobných miest a obci 

z Poľska. Spolu s oslavami 100. ročnice DHZ Hladovka bude v poobedňajších hodinách 

zabezpečovať obec aj oslavy dňa rodiny, kde sú už zabezpečené obcou rôzne atrakcie. Na večer 

je v kultúrnom dome v Hladovke zabezpečená zábava, na ktorej hrá živá hudba skupina 
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„GOLF“ z Nižnej. Do osláv je potrebne aby sa zapojili a pomohli nielen hasiči DHZ Hladovka 

ale aj poslankyňa a poslanci obce.  

       

Ad. 8 Návrh na uznesenie 

 

     Zapisovateľka prečítala návrh na uznesenie. 

 

Ad. 9  – Záver 

 

     Nakoľko program plánovaného zasadnutia obecného zastupiteľstva  bol vyčerpaný a do 

diskusie sa už nikto neprihlásil, starosta obce tak ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva.  

 

 

Zapísala: Mgr. Helena Harmatová............................. 

 

 

 

          .................................... 

          PhDr. Marián Brnušák 

              Starosta obce 

Overovatelia: Stanislav Buš 

                       Ing. Ľubomír Hutlas 


